
Aan de gemeenteraad van Venlo 

 

Venlo, 1 mei 2023 

 

Geachte raadsleden, 

 

bijgaand bied ik u namens de rekenkamer het rapport 'Bijsturen mogelijk maken' aan.  

Anders dan gebruikelijk bieden wij u het rapport bij dezen aan voordat we het presidium hebben 

gevraagd om agendering.  

De reden voor deze afwijkende procedure is dat het rapport informa%e bevat die ons inziens 

bruikbaar is voor de raad bij de behandeling van de nieuwe financiële verordening later deze maand. 

In het bijbehorende raadsvoorstel gee) het college aan met onze instemming gebruik te hebben 

gemaakt van onze concept-bevindingen. Om die reden sturen we u hierbij het defini%eve rapport, 

met in de bijlage die betreffende bevindingen. Die hebben met name betrekking op het 

autorisa%eniveau waarop de raad de begro%ng vaststelt. Die bevindingen kunt u zonder nadere 

toelich%ng of besluitvorming betrekken bij de oordeelsvorming over de nieuwe financiële 

verordening. We hopen hiermee de raad van dienst te zijn. 

Wij zullen het rapport op korte termijn ook volgens de afgesproken procedure aanbieden aan het 

presidium voor agendering. Omdat uw agenda tot aan het zomerreces behoorlijk vol is, kunnen wij 

ons goed voorstellen dat behandeling pas na het zomerreces kan plaatsvinden. Wij zullen het 

presidium verzoeken dit wel vóór de begro%ngsbehandeling in het najaar te plannen, indien mogelijk. 

Met vriendelijke groet, 

 

Klaartje Peters 

Voorzi2er Rekenkamer Venlo 


